



強積金成員講座 MPF MEMBER SEMINAR

把握減息周期·駕馭 eMPF 變革：2026 退休策略前瞻 Ride on the Rate-Cut Cycle & Master the eMPF Shift: 2026 Retirement Strategy Outlook

主題 Topics:

- 掌握市場動向：環球市場回顧及展望
Grasping Market Trends: A Global Market Review and Outlook
- 邁向強積金新時代：強積金管理全新體驗
Embarking on a New Era of MPF: A Fresh Experience in MPF Management

	場次 Session 1	場次 Session 2
日期 Date	21/03/2026 (星期六 Saturday)	23/06/2026 (星期二 Tuesday)
時間 Time	下午 2:30 – 3:30pm	晚上 7:00 – 8:00pm
地點 Venue	新界葵芳新都會廣場 第 1 座 23 樓 2306B-2316 室 Room 2306B-2316, 23/F, Tower 1, Metro Plaza, Kwai Fong, N.T.	網上講座 Webinar

請緊記帶備您最近的強積金成員累算權益報告出席!!
Remember to bring along your latest MPF Member Benefit Statement(s)!!

講座均以廣東話進行，費用全免。請即致電登記熱線 (852) 2280 8687 留座。

Seminars are conducted in Cantonese and free of charge. For reservation, please call the enrolment hotline at (852) 2280 8687.

投資涉及風險。投資前請先參閱相關計劃之強積金計劃說明書。

Investment involves risk. Please refer to the MPF Scheme Brochure of the relevant scheme before investing.

此文件由中銀國際英國保誠資產管理有限公司刊發，並未經證監會審核。

This document is issued by BOCI-Prudential Asset Management Limited and has not been reviewed by the SFC.